



Dr. Sun-Hoffman is a licensed US patent attorney specialized in biotech, pharmaceutical areas. She also helps companies and universities finding partners in China.

Dr. Sun-Hoffman held positions at Life Technologies Corporation, now Thermo Fisher, formerly Applied Biosystems as a Senior Patent Attorney and as a managing patent attorney at Celera Genomics. She obtained Celera's first patent. She is also a former United States Patent and Trademark Office (USPTO) patent examiner. She has almost 20 year of patent experience and more than 10 years of biomedical research experience. She worked 4 years as a postdoctoral research fellow with several publications at the National Institutes of Health (NIH) in Frederick and Bethesda, Maryland. Her clients includes companies in US, China, Taiwan and Japan.

Dr. Sun-Hoffman also drafts and negotiates contracts with various kind of the deals. She also helps company on regulatory issues in China. She has given many talks in SIPO and WIPO with USPTO delegations. She was president of Chinese Bioscience Association in 2013. Previously, she was Biotechnology Industry Organization's (BIO) Chief Advisor for Asia and President of Chinese Biopharmaceutical Association, as well as Chief representative for China Medical City, Taizhou, Jiangsu. Currently She serves as vice chair of LES International University-Industry-Government subcommittee. She also serves as Chief Advisor for Asia at the Grocery Manufacturers Association (GMA).

Dr. Sun-Hoffman has Juris Doctor (J.D.) degree and Ph.D. degree in Biochemistry/ Cell and Molecular Biology. Dr. Sun-Hoffman is admitted to the Maryland Bar and she is registered to practice before the U.S. Patent and Trademark Office.

孙霖博士从事知识产权工作, 在知识产权尤其在专利法领域有近20年的经验。她曾在世界最大的生物技术公司之一的 LIFE TECHNOLOGIES CORPORATION(现为 Thermo Fisher, 前身身为 APPLIED BIOSYSTEMS)担任资深专利律师。此前她是美国 CELERA 基因组公司专利部主管律师, 此公司为世界上第一个测定人人类基因组序列的公司, 她为公司获得了第一个美国专利。她曾任美国商务部下属的美国国家专利商标局 (USPTO) 的专利审查员, 负责生生物医药有关的专利审查)。目前她的客户遍及中国 大陆, 台湾, 日本和美国公司, 她负责法律事务。

在担任知识产权律师工作期间, 孙博士擅长起草和恰谈各种合同, 以及帮助公司注册医疗仪器及了解其法规。另外孙博士积极参与推动知识产权的工作, 并在世界各地演讲。她曾受美国卫生部, 世贸组织知识产权理事会, 中国国家知识产权局邀请发表有关知识产权法及政策的讲座及文章。

孙博士曾任2008-2009年美国华人人生生物医药科技协会的会长 (CBA), 并且在 CBA 历史上第一次将其年会搬到美国之外, 在上海首次成功的举行了年会, 参会人人数量创当时历史最高。2009-2011年担任美国全球生生物技术工业组织

(BIO) 亚洲首席顾问,并在2年内为 BIO招募到200百万美金金的捐款,领导BIO第一次在上海举行行BIO中国年会,并成功带领 BIO CEO代表团访问中国,受中央领导及各部委领导接见。2009-2014年担任泰州中国 医药城的驻美首席代表。2013年湾区的华人人科技协会会长,目前是Licensing Executive Society 国际分组副组长,百华协会(Bayhelix)北加州地区负责人,同时也担任美国食品饮料和消费品制造商协会 (GMA)的亚洲首席顾问。

孙博士拥有法学博士学位,生物化学/细胞与分子生物学博士学位,她有10年以上生物技术 实验研究工作的经验,并曾在美国国家卫生研究院 癌症研究所从事博士后工作。现拥有马里兰州律师执照,美国国家专利商标局的专利代理人执照。